

"Der neue Weg" macOS zu nutzen oder "The new way of building a Hackintosh"

Beitrag von „MPC561“ vom 18. Februar 2022, 11:03

[Zitat von fabiosun](#)

Could you help me to understand better?

"Gabriel ist Brasilianer und der Text daher in Portugiesisch gesprochen. Man kann aber die Untertitel auf Deutsch „übersetzen“ lassen und sich mit der Pausentaste weiterklicken. Interessanterweise stammt das „New Way“ Video aus dem November 2021. Da lief die erste Version von Gabriels Script. In seinem Discord-Channel wurde schon gemunkelt, ob jemand anderes mit diesem Tool dann eine schöne YouTube-Show gestaltet hat."

I will translate it a bit [fabiosun](#) :

Gabriel is brasilian and so the text is in portuguese language. But you can see the subtitles in german language and use the breakbutton in the video to go from one step to the next one.

What is interesting. The Mergo new way video is from 09/2021. There also the first version of Gabriels script was running. In his discord channel were discussions if not "somebody" used his script/tool to present a nice "youtube show".

Greets,

Joerg